
kazovalo se bo tudi različno orodje,^ kterega čebe-
lorejec potrebuje. — Čebelorejci iz Šmartna, Gali
cije, Dobrne, Nove cerkve, Vojnika kakor tudi iz 
celjske okolice, vdeležite se v obilnem številu tega 
shoda! — 15. maj. seje vršila obravnava zoper Jan. 
Majcenoviča, ki je zatožen, da je 30. avg. pre
teklega leta v Središču Jan. Juriniča z pestmi tako 
tolkel, da je ta mrtev obležal. Toda, ker zdrav
niki strokovnjaki niso bili vsi edinih misli, da bi 
bil Jur. edino le vsled tega pestenja vmrl, se je 
obravnava odložila na oni čas, dokler graška zdrav
niška fakulteta o vzroku smrti Juriničeve svojo 
razsodbo ne naznani. — 17. maj. je sodnija na 10 let 
v težko ječo obsodila Jurija Hvaleča iz ptujskega 
okraja, ki je bankovec desetak ponaredil ter ga 
skušal med svet spraviti. 18. maj. se je vršila 
obravnava zoper Henrika Ehrlicha, kteri je obdolžen, 
da je 4. maj. 1877. zvečer v hiši viničarice Jere 
Spešič na Senežički gori v ormužkem okraju ukradel 
njenemu sinu Petru harmoniko, ob enem pa tudi 
podžgal hišo, ktera je z 2 drugima poslopjema 
zgorela. Dobil je 12 let težke in poojstrene ječe. 
Naznanil je že „Slov. Gosp." grozovito dejanje 
Matevža Župana od Marije  Gradec pod Laškim 
trgom, ki je lastno 60letno mater 27. marca t. 1. 
s polenom tako surovo tolkel po glavi in po celem 
životu, da je sirota kmalu vsled tega vmrla. Pri 
obravnavi 21. maj. razuzdani sin sicer ni tajil tega 
dejanja, toda izgovarjal se je z tem, da je bil 
popolnoma pijan in ni vedel, kaj dela. Priče pa 
so dokazale, da Matevž ni bil pijan in sodnija 
mu je odmerila 18 let težke ječe. 

Od sv. Petra pri Radgoni. (Sv. misijon. '* 
Letošnje leto nam obeta več sreče in nam prinaša 
obilniše veselje, kakor lanjsko, ki je bilo za našo 
faro nesrečno in žalostno; nesrečno, ker je strašna 
toča pokončala trud in delo naših rok, vsled česar 
mnoge stiska velika revščina; žalostno, ker nam 
je bila nemila smrt pobrala dobrega dušnega pa
stirja č. g. župnika J. Kurnika. Letos pa hvala 
Bogu kaže vse boljše in veselejše. Na polju in v 
vinogradih kaže vse na obilne pridelke; mesto 
pokojnega g. župnika pa smo dobili novega nič 
manj gorečega za božjo čast in naše izveličanje. 
V tem kratkem času, kar so pri nas, storili so za 
olepšanje in prenovljenje naše farne cerkve toliko, 
da se moramo čuditi, kako je v tako kratkem času 
in v tako remih okoljščinah bilo mogoče toliko 
storiti. Nov dokaz njihove gorečnosti pa je sveti 
misijon, kterega so nam pod vodstvom oo. laza
ristov od sv. Jožefa pri Celju oskrbeli. Začel se 
je 30. maja. Vreme je ugodno in ljudi toliko, da 
je cerkev premajhna, torej so pridige pred cerkvijo 
pod milim nebom. Ker oo. misijonarji in č. g. 
župnik vse storijo, kar je v njihovi moči, upamo, 
da bo tudi božja milost prav mnoge prešinila in 
da bo sad sv. misijona za našo faro prav obilen. 
Nam farmanom je prizadevanje č. g. župnika jasen 
dokaz, kako resnično so v svoji prvi pridigi govo
rili rekoč: „Nisem prišel iskat V a š e g a , ampak 

Iz Celja. ( V o j a š k a s l o v e s n o s t — beče 
l a r s k o d r u š t v o — i z p r e d s o d i š č a ) . V ne
deljo 2. jun. se je zbralo veliko vojakov 20. lov
skega bataljona, kteri so bili pri vojaških vajah 
v Celju, ter so imeli v cerkvi sv. Jožefa posebno 
sv. meso in pridigo, ki je vojakom močno v srca 
segala. Smemo reči, da so slovenski vojaki na 
Štajerskem še vrli kristijani; želeti bi bilo, da bi 
se kaj takega^ večkrat zgodilo. Lepa hvala čč. oo. 
lazaristom! Čebelarsko društvo v Celju bode 
16. junija t. j . prvo nedeljo po binkostih napra
vilo podučni shod v Šmartnu v Rožni dolini in 
sicer v šoli po popoldanski službi božji, Razlagalo 
se bode, kako naj čebelorejec ravna s panji s pre
makljivim satovjem. Na ogled se bota razpostavila 
dva taka panja (po Dzierzonovi osnovi), eden s 
letošnjim rojem, drugi s praznimi okvirji; raz

Dopisi. 



V a s , torej bom si prizadeval Vam biti dober 
pastir". Mi hočemo njihov trud hvaležno pripoznati 
in si prizadevati, da bo imel dober uspeh. 

Od sv. Križa pri Ljutomera. V nedeljo, 2. ju
nija so nas bili obiskali nekateri ljutomerski slo
venski domoljubi v ta namen, da je bila enkrat 
tudi pri nas skupščina kmetijske podružnice za ta 
okraj. Zbralo se je bilo dosta kmetovalcev in nekaj 
drugih gospodov; veselilo nas je še posebno, da 
smo mej poslušalci videli tudi mlade ljudi, torej 
prihodnje kmetovalce. G. predsednik Kryl je pri
jazno pozdravil najprvo došle kmetovalce, in g. taj
nik Huber prečital zapisnik poslednje skupščine; na
dalje so se naznanjala nekatera došla pisma od 
poslednjega zbora in pri tem so se dala razna 
razjasnila: o trtni uši, o koloradnem hrošču. Obširno 
je poročal g. Kryl o premiranju goveje živine, 
katero bode letos v Ljutomeru. (Dan in program 
se kasneje naznani.) G. Kukovec je potem raz
ložil še namen kmetijske podružnice in njenega 
zborovanja pri sv. Križu. Najvažnejši pogovor je 
pa bil o reji goveje živine. Dokazovali so gospodje, 
zlasti g. Kukovec in grajščak Šenkelj, z številkami 
na tabli, koliko večji hasek daj6 krave od konjev, 
koliko manj krave stanejo, pa koliko je njih vsak
danja korist zagotovljena. Zavoljo tega se je v 
obče svetovalo, od konjereje zdaj nekoliko po
pustiti, zlasti ker konjskih kupcev ni, in se u m n e 
in skrbne reje goved poprijeti. Dopadel je tudi 
govor g. Lapajna o varstvu gozdov. Ta govor 
priobčimo v „Gosp." Ured. 


